



Rochester Chinese Christian Church
1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526
Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

Rev. Peter Ho pho@rochesterccc.org
Minister Dingli Chen dchen@rochesterccc.org
Rev. Herman Tang htang@rochesterccc.org



羅城華人基督教會
1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526
Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

何漢慶牧師 pho@rochesterccc.org
陳定立傳道 dchen@rochesterccc.org
鄧灼文牧師 htang@rochesterccc.org

April 2, 2023 9:30 AM

Prayer Focus:

Pray for our manner of life to be worthy of the gospel of Christ

Speaker	Pastor Ho
Scripture Reading	1 Peter 1:13-25
Sermon Title	Living in Hope
	1. Hope for Redemption (1:13-16)
	2. Hope in God (1:17-21)
	3. Hope in the Word of God (1:22-25)

Announcements

- 1) The nomination process for new church officers – deacon/deaconess, church clerk and church treasurer ends next Sunday, April 9th. We ask members to please prayerfully consider any nominees you may have and complete the nomination form online: www.rochesterccc.org/nomination.
- 2) There will be a combined bilingual Good Friday service this Friday, April 7th starting at 7:30 PM in Penfield.
- 3) There will be a combined bilingual Baptism service next Sunday, April 9th starting at 9:30 AM in Penfield. This will be followed by a combined bilingual Easter service at 11:15 AM. All RCCCW morning activities will be cancelled that day.
- 4) We will be celebrating the 20th anniversary of RCCC-W on April 16th with a special program during the morning service.
- 5) This year's church retreat will be held Memorial Day weekend (May 27-29) at Houghton University with guest speaker Pastor Marcus Liew. Registration for the retreat will begin Sunday, April 16th.
- 6) Hard copies of the 2023 church directory are available for pickup outside the church office. Please take one copy per household. Please notify Nilei Wu (wunilei@gmail.com) for any corrections or changes for next time.
- 7) Music and Bible Camp will be held July 31st to August 4th. Online registration will start next Sunday, April 9th.

Next Week's Sermon Speakers

Combined Bilingual Service
Pastor Tang

RCCCW Worship
Canceled

2023 年 4 月 2 日 上午十一時十五分

本週禱告焦點:

為我們行事為人與基督的福音相稱禱告。

講員	何牧師
讀經	彼得前書 1:13-25
證道	活在盼望裡
	1. 對救恩的盼望 (1:13-16)
	2. 盼望在於神 (1:17-21)
	3. 藉著盼望神的道 (1:22-25)

報告事項

- 1) 教會新執事 (執事、文書、司庫) 的提名將於下主日 4 月 9 日截止, 請會員們以禱告的心考慮提名, 在教會網站填寫提名表 www.rochesterccc.org/nomination。
- 2) 本週五 4 月 7 日晚上 7:30 在 Penfield 母堂舉行受難日聯合雙語崇拜。
- 3) 聯合受洗典禮將下主日 4 月 9 日上午 9:30 在母堂舉行, 之後 11:15 開始聯合雙語復活節崇拜。西區上午的所有活動取消。
- 4) 4 月 16 日西區慶祝建堂 20 週年, 上午的崇拜有特別節目。
- 5) 今年的教會退修會將於陣亡將士紀念日週末 5 月 27-29 日在霍頓大學舉行, 特邀講員為劉少平牧師, 4 月 16 日星期天開始報名。
- 6) 2023 年教會通訊錄在教會辦公室外面以供取用, 請限一家一份。如有更正或改動請通知吳霓蕾 (wunilei@gmail.com)。
- 7) 今年的音樂聖經營將於 7 月 31 日至 8 月 4 日舉辦, 下主日 4 月 9 日起可在線註冊。

下主日崇拜講員

聯合雙語崇拜
鄧牧師

西區崇拜
取消